
Protokół Nr  68/2024
z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta

Rady Miasta Płocka
   które odbyło się 21 marca 2024 roku

                                                                             

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16.00
Posiedzenie zakończyło się o godzinie 16.30
Stan członków  
Komisji -  7
Obecnych – 7   
  
Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załączniki nr 2 do niniejszego protokołu. 

                                    

Ad pkt. 1 

Spotkaniu przewodniczył Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, 
Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta, który powitał przybyłych na posiedzenie radnych członków 
komisji, pracowników Urzędu Miasta Płocka, zaproszonych gości, a następnie poprosił radnych 
o potwierdzenie swojej obecności poprzez zalogowanie się na tabletach (4 osoby obecne, 3 
osoby nieobecne) i przyjęcie porządku obrad. 
 
Wynik głosowania w sprawie przyjęcia  porządku obrad:

6 głosów  za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 
          

Porządek obrad został przyjęty i przedstawia się następująco:

1.Przyjęcie porządku obrad. 
2.Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta z 27 lutego  2024 
   roku.
3.Sprawozdanie  ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji  wraz  z informacją o stanie 
   porządku i bezpieczeństwa  publicznego w Płocku w 2023 r.  
4.Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie bezpieczeństwa miasta 
   Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r.
5.Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 
   miasta  Płocka za 2023 r. 
6.Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 2023 rok.
7.Wykaz dróg gruntowych na terenie Płocka, wymagających budowy brakującej infrastruktury docelowej  
   wraz z  nawierzchnią (ulica, długość drogi wymagającej przebudowy, zakres planowanej przebudowy, 
   szacunkowe  koszty, liczba zamieszkałych budynków przylegających do odcinka wymagającego  
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   przebudowy, budynki w  trakcie budowy na tym odcinku).
8.Stan prac dotyczących budowy drogi ekspresowej S10 w pobliżu Płocka.
9.Omówienie projektów uchwał na najbliższą Sesję Rady Miasta w następujących sprawach: 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 ( druk nr ),
2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok (druk nr ),
3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta z Płocka (druk nr 1111), 
4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112),
5)wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji projektu 
   konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób z zagranicy” (Informal and 
   Voluntary Services for Work Based Immigrants) dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
    Rozwoju Regionalnego  w  ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114),  
6)przyznania dotacji na prace  konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku
   wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 1123),
7)przyznania dotacji na  wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich i restauratorskich  przy
   nieruchomościach położonych na obszarze Specjalnej Strefy Rewitalizacji (druk nr 1124),
8)wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu.: „Kompleksowe wsparcie – daje oparcie”
   współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126).  
10.Rozpatrzenie korespondencji.  
11.Sprawy różne i organizacyjne. 
12.Zakończenie obrad.

  

                                                                     
Ad pkt. 2  
  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta, 
z 27 lutego 2024 roku.

W tym punkcie nie było pytań, więc radni przystąpili do głosowania. 
  
Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, (Pan radny Lech Latarski głosuje ręcznie „za”)
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Protokół z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta, z 27 lutego 2024 
roku został przyjęty. 

Ad pkt. 3 

Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji  wraz  z informacją o stanie 
porządku i bezpieczeństwa  publicznego w Płocku w 2023 r.  Informacja stanowi załącznik nr 3 
do protokołu. 

Pan  radny  Tomasz  Maliszewski przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i 
Bezpieczeństwa  Miasta  powiedział:  „Komendantowi  Policji  bardzo  dziękujemy  za  obszerny 
materiał i bardzo taki wyczerpujący. Nie ma pytań. Przechodzimy do głosowania. Kto z państwa 
jest za, kto przeciw, kto się wstrzymał?”

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, (Pan radny Lech Latarski głosuje ręcznie „za”)
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Ad pkt. 4
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Informacja  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Płocku  o  stanie 
bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pan  radny  Tomasz  Maliszewski przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i 
Bezpieczeństwa  Miasta  powiedział:  Komendantowi  również  bardzo  dziękujemy  za  obszerny 
materiał i wyczerpujący. Ja nie mam pytań i Państwo radni też nie mają pytań to przechodzimy 
do głosowania. Kto z państwa jest za, kto przeciw, kto się wstrzymał?”

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Ad pkt. 5 

Informacja  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  o  stanie  bezpieczeństwa 
sanitarnego miasta  Płocka za 2023 r. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
 
Pan  radny  Tomasz  Maliszewski przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i 
Bezpieczeństwa Miasta powiedział: „Również Panu dziękujemy za obszerny materiał. Nie widzę 
zgłoszeń również przechodzimy do głosowania? Kto z państwa jest za, kto przeciw, kto się 
wstrzymał?”
           
Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Ad pkt. 6 

Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 2023 
rok. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pan radny Tomasz Maliszewski przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i 
Bezpieczeństwa Miasta powiedział: „Czy Państwo radni mają pytania do tego materiału? Nie 
ma pytań. Przechodzimy do głosowania. Kto z państwa jest za, kto przeciw, kto się 
wstrzymał?”

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

 
Pan radny Tomasz Maliszewski przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i 
Bezpieczeństwa Miasta powiedział: „Chciałbym wszystkich Państwu bardzo serdecznie 
podziękować bo to jest ostatnia komisja  Inwestycji i Bezpieczeństwa  jak ma to w nazwie  
bardzo dziękuję że byliście na każdej komisji na którą byliście zapraszani. Dziękuję za te 
obszerne materiały zawsze byliście dostępni i nigdy nie było żadnych problemów. Także   
bardzo jeszcze raz dziękuję za te  5 i pół roku współpracy.” 

Ad pkt. 7 
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Wykaz dróg gruntowych na terenie Płocka, wymagających budowy brakującej infrastruktury 
docelowej wraz z  nawierzchnią (ulica, długość drogi wymagającej przebudowy, zakres 
planowanej przebudowy, szacunkowe koszty, liczba zamieszkałych budynków przylegających 
do odcinka wymagającego przebudowy, budynki w trakcie budowy na tym odcinku).  
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pan radny Tomasz Maliszewski przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i 
Bezpieczeństwa Miasta powiedział: „Czy są pytania do tego materiału? Nie ma zgłoszeń to 
przechodzimy do kolejnego punktu.”

                                                                                          
Ad pkt. 8 

Stan prac dotyczących budowy drogi ekspresowej S10 w pobliżu Płocka.
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pan radny Tomasz Maliszewski przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i 
Bezpieczeństwa Miasta powiedział: „Czy są pytania? Bardzo proszę Pan dyrektor Balski chciałby 
zabrać głos.”
                                                                         
Pan  Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Panie 
Przewodniczący, Szanowni Państwo tytułem uzupełnienia wpłynęło do urzędu pismo z Oddziału 
Bydgoszczy Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z informacją, że obecnie oddział 
jest na etapie prac projektowych i dopracowywane są przebiegi i profile tras głównych oraz 
rozwiązania kolizji  z drogami poprzecznymi dla trzech wariantów  S10 i dwóch wariantów drogi 
krajowej  nr  60  i  tych  trzech  wariantów  włączenia  drogi  krajowej  numer  60  do  Płocka. 
Równolegle z tymi pracami projektowymi trwa inwentaryzacja przyrodnicza, której zakończenie 
zaplanowano  w  kwietniu.  Opracowywane  są  również  projekty  robót  geologicznych  i 
geofizycznych  umożliwiające  wykonanie  badań  w  celu  rozpoznania  warunków  gruntowo-
wodnych. Została opracowana i uzgodniona prognoza ruchu i na ukończeniu są również prace 
ze współpracy z CPK zmierzające do rozwiązania ewentualnych kolizji trzech wariantów  S10 i 
drogi  krajowej  60  z  projektowanymi  liniami  kolejowymi.  Podsumowaniem tego  etapu  prac 
projektowych  będą spotkania informacyjne planowane na wiosnę tego roku. Także musimy też 
się spodziewać, że w najbliższym czasie projekt i generalna dyrekcja będzie organizować takie 
spotkanie  konsultacyjne  również  pewnie  w  naszym  mieście  gdzie  pokażą  szczegóły  tych 
zamierzeń. Dziękuję.”

Pan  radny  Tomasz  Maliszewski przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i 
Bezpieczeństwa Miasta powiedział: „Dziękuję również. Czy są pytania do tego materiału? Nie 
ma  pytań przechodzimy do 9 punktu.”

Ad pkt. 9
Omówienie projektów uchwał na najbliższą Sesję Rady Miasta w następujących sprawach: 
  
Pan  radny  Tomasz  Maliszewski przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i 
Bezpieczeństwa  Miasta  powiedział:  „Kolejne  dwa  punkty  omówimy  razem.  Jest  to  projekt 
uchwały dotyczący  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-
2050 (druk nr 1127) i projekt uchwały zmieniający Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 
rok (druk nr 1128).”

Pan  radny  Tomasz  Maliszewski przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i 
Bezpieczeństwa Miasta powiedział: „Czy są pytania do tego materiału? Jeżeli nie ma więcej 
pytań to przechodzimy do głosowania. Głosujemy w pierwszej kolejności druk nr 1127 numer 
dotyczący  zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050. 
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Poproszę o wyświetlenie pulpitów do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, kto przeciw, 
kto się  wstrzymał?”
                                                                                                                
Wynik   g  łosowania:  
5 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
2 głosy wstrzymujące się.

Projekt uchwały pomieszczony na druku nr  1127  zaopiniowano pozytywnie.

Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Kolejny punkt druk  numer  jest to projekt uchwały o numerze 1128 
zmieniający Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok. Poproszę o wyświetlenie pulpitów 
do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, kto przeciw, kto się wstrzymał?”

Wynik   g  łosowania:  
5 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
2 głosy wstrzymujące się.

Projekt uchwały pomieszczony na druku nr 1128 zaopiniowano pozytywnie.”   

Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Kolejny punkt dotyczy odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta  Płocka 
(druk nr 1111). Czy do tego materiału są  pytania? Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 
Kto z Państwa radnych jest za, kto przeciw, kto się  wstrzymał?”

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Projekt uchwały pomieszczony na druku nr 1111 zaopiniowano pozytywnie.”   

Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta  powiedział:  „Kolejny  punkt  jest  to  projekt  uchwały  dotyczący  wyboru  opiekuna 
Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112).  Czy do tego materiału są  pytania? Nie ma pytań, 
przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, kto przeciw, kto się  wstrzymał?”

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Projekt uchwały pomieszczony na druku nr 1112 zaopiniowano pozytywnie.” 

Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Kolejny punkt dotyczy wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto 
Płock do partnerstwa oraz realizacji projektu  konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i 
wsparcie dla pracujących osób z zagranicy” (Informal and  Voluntary Services for Work Based 
Immigrants) dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego  w  
ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114).  Czy do tego punktu mają  pytania? 
Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, kto przeciw, kto się 
wstrzymał?”
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Wynik   g  łosowania:  
5 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący się
1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu
 
Projekt uchwały pomieszczony na druku nr 1114 zaopiniowano pozytywnie.” 
Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „ Kolejny punkt dotyczy przyznania dotacji na prace  konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 1123). Czy do tego punktu mają  
pytania? Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, kto 
przeciw, kto się  wstrzymał?”
 
Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Projekt uchwały pomieszczony na druku nr 1123 zaopiniowano pozytywnie.” 

Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Kolejny punkt dotyczy przyznania dotacji na wykonanie robót budowlanych 
lub  prac  konserwatorskich  i  restauratorskich  przy  nieruchomościach  położonych  na  obszarze 
Specjalnej Strefy Rewitalizacji (druk nr 1124). Czy są pytania do tego punktu? Nie ma pytań, 
przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, kto przeciw, kto się  wstrzymał?”

 Wynik   g  łosowania:      
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

Projekt uchwały pomieszczony na druku nr 1124 zaopiniowano pozytywnie.” 
                                                
Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Kolejny punkt dotyczy wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock 
projektu.: „Kompleksowe wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu 
Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126).  Czy są pytania do tego punktu? 
Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, kto przeciw, kto się  
wstrzymał?” 
                                                                                              
Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się. 

 Projekt uchwały pomieszczony na druku nr 1124 zaopiniowano pozytywnie.”   

                                                                                                             
Ad pkt. 10

Rozpatrzenie korespondencji.

Brak korespondencji
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Ad pkt. 11

Sprawy różne i organizacyjne.  

Pan radny  Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Ja chciałbym wszystkim koleżankom i kolegom radnym bardzo serdecznie 
podziękować za pięć i pół roku współpracy. Mięliśmy niezłą frekwencję bardzo ciężko pracowaliśmy. 
Mam nadzieje może nie ze wszystkimi ale chciałbym żebyśmy się wszyscy spotkali w następnej 
kadencji  i  tego  bardzo  serdecznie  Wam  wszystkim  życzę.  Chciałbym  przede  wszystkim 
podziękować wszystkim paniom z Biura Obsługi Rady Miasta Płocka a w szczególności Pani Dorotce 
Brzozowskiej za to że nam tak bardzo pomagała przy przygotowaniu komisji i przy prowadzeniu 
komisji. Także serdeczne dzięki Pani Dorotko. Serdecznie wszystkim jeszcze raz bardzo dziękuję. 
Również dziękuję Panu prezydentowi  od inwestycji, wszystkim dyrektorom i służbom podległym.”
     

 Ad pkt. 12

 Zakończenie obrad.
          

                                                                                      
Pan radny Tomasz Maliszewski Przewodniczący Komisji  Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta  zakończył  obrady,  dziękując wszystkim uczestnikom biorącym udział  w  posiedzeniu 
komisji.      

Protokołowali: 
/-/Dorota Brzozowska                                         Przewodniczący Komisji 

                      Inwestycji, Rozwoju i 
  Bezpieczeństwa Miasta 

  
                              /-/ Tomasz Maliszewski  
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